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Sprawozdanie 
z działalności międzysesyjnej 

Burmistrza Szprotawy

od 20 lipca do 19 sierpnia 2021 r.



DZIAŁANIA NA RZECZ 
ROZWOJU GMINY
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POMOC DLA GEVELSBERGU
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Po nawałnicach i powodziach, 
które  nawiedziły Nadrenię 
Północną-Westfalię mocno 

ucierpiało również nasze 
partnerskie miasto Gevelsberg

Zainicjowałem działania na rzecz pomocy mieszkańcom
w walce ze skutkami żywiołu:

 20 lipca br. na sesji Rady Miejskiej szprotawscy radni podjęli uchwałę
intencyjną o przekazaniu środków pomocowych z budżetu gminy.

 wystąpiłem do Wojewody Lubuskiego oraz Marszałka Województwa
Lubuskiego o wsparcie finansowe oraz o zorganizowanie i skierowanie
jednostek służb ratowniczych do usuwania skutków katastrofy,



WALNE ZGROMADZENIE WSPÓLNIKÓW SPÓŁKI  
CHROBRY
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21 lipca br. odbyło się Walne Zgromadzenie 
Wspólników Szprotawskiego Zarządu 

Nieruchomościami CHROBRY Sp. z o.o. 

Podczas posiedzenia zostały podjęte uchwały o udzieleniu
absolutorium za 2020 r. Prezesowi Zarządu oraz Członkom Rady
Nadzorczej.

W spotkaniu uczestniczył również: Arkadiusz Zarzecki inspektor Wydziału
Nieruchomości, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY
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Temat spotkania:
 omówienie możliwości współpracy w ramach Społecznej

Inicjatywy Mieszkaniowej (SIM).

22 lipca br. spotkałem się z Burmistrzem 
Gozdnicy Krzysztofem Jaroszem



BLISCY NIEZNAJOMI W SZPROTAWSKIM RATUSZU
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22 lipca br. gościłem w ratuszu artystów 
z Polski i Niemiec, odwiedzających 

Szprotawę w ramach polsko-
niemieckiego pleneru malarskiego 
„Spotkania bliskich nieznajomych”

Goście oprowadzeni zostali także po najciekawszych zakątkach Ziemi 
Szprotawskiej.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY

23 lipca br. w Urzędzie Marszałkowskim w Zielonej 
Górze wraz z Iwoną Hryniewiecką Sekretarz Starostwa 
Powiatowego w Żaganiu spotkaliśmy się z Dyrektorem 

Departamentu Programów Regionalnych 
Markiem Kamińskim

Cel spotkania:
możliwości pozyskania środków finansowych na wspólny
projekt Gminy Szprotawa z Powiatem Żagańskim i Gminą
Małomice na budowę ścieżek rowerowych.



ŚWIĘTO JAGODY W SZPROTAWCE 
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24 lipca br. na zaproszenie sołtysa, rady sołeckiej 
i mieszkańców Szprotawki 

uczestniczyłem w 8. Święcie Jagody

Z budżetu gminy zrealizowane zostało zadanie 
budowy miejsc postojowych oraz drogi ułatwiającej dostęp do 

obiektów rekreacyjnych. 
Dołożyliśmy starań, żeby roboty budowlane przebiegały szybko 

i sprawnie, tak aby zdążyć przed Świętem Jagody.



WALNE ZGROMADZENIE WSPÓLNIKÓW SPÓŁKI  
SZWIK
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26 lipca br. na Walnym Zgromadzeniu Wspólników 
Szprotawskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

nie udzieliłem absolutorium poprzedniemu 
zarządowi i Radzie Nadzorczej  

W spotkaniu uczestniczył również: Arkadiusz Zarzecki inspektor Wydziału
Nieruchomości, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



WSPÓŁPRACA Z POWIATEM
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26 lipca br. w Starostwie Powiatowym w Żaganiu 
spotkałem się ze Starostą Henrykiem Janowiczem

Temat spotkania:
 omówienie planowanej wspólnej inwestycji budowy ścieżek

rowerowych.

W spotkaniu uczestniczył również: Maciej Boryna Kierownik Wydziału
Przedsiębiorczości, Promocji i Turystyki w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



III.  PIKNIK  KAJAKOWY SENIORÓW
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27 lipca br. na zaproszenie Prezesa Polskiego Związku Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów w Szprotawie wspólnie z kierownikiem 
Wydziału Przedsiębiorczości, Promocji i Turystyki w Urzędzie 

Miejskim w Szprotawie  Maciejem Boryną
uczestniczyliśmy w Pikniku „Kajakowe Posiady Seniorów" 



FESTYNY NA BASENIE
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28 lipca i 14 sierpnia br. na basenie w Szprotawie zorganizowane 
zostały Wspólnie ze Szprotawskim Domem Kultury, Zarządem 

Nieruchomości Chrobry oraz Nowym Szpitalem w Szprotawie festyny 
promujące szprotawskie kąpielisko

Podczas festynów, bez wcześniejszej rejestracji 
można było zaszczepić się w specjalnie 

przygotowanym punkcie szczepień.

Dodatkowo 
14 sierpnia rozegrany 

został turniej piłki 
siatkowej o Puchar 

Burmistrza Szprotawy



SPOTKANIE Z PRZEDSTAWICIELEM ZARZĄDCY 
STACJI PALIW ORLEN
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4 sierpnia br. spotkałem się z pełnomocnikiem 
administrującym Stacją Paliw Polskiego 

Koncernu Naftowego ORLEN S.A. 
w Szprotawie

Temat spotkania:
omówienie drugiego etapu przebudowy ronda w związku
z modernizacją i rozbudową osi komunikacyjnej w Szprotawie,
przy której zlokalizowana jest stacja paliw PKN ORLEN.



PRZEBUDOWA DROGI 
SZPROTAWA – POLKOWICZKI – ŚLIWNIK
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4 sierpnia br. w Starostwie Powiatowym w Żaganiu
uczestniczyłem w podpisaniu umowy, pomiędzy Starostą 

Żagańskim Henrykiem Janowiczem a spółką Sudeckie 
Przedsiębiorstwo Robót Drogowych w Jeleniej Górze, na 

przebudowę drogi relacji Szprotawa – Polkowiczki – Śliwnik



FESTYN RODZINNY W BOROWINIE
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4 sierpnia br. na zaproszenie sołtysa, 
rady sołeckiej i mieszkańców Borowiny 

wspólnie z Radną Rady Miejskiej                          
w Szprotawie Beatą Jakowicką

uczestniczyliśmy w Festynie Rodzinnym



XXII LUBUSKIE ŚWIĘTO PLONÓW 
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5 sierpnia br. w Starostwie Powiatowym w Żaganiu
uczestniczyłem w spotkaniu z Wicemarszałkiem Województwa 

Lubuskiego Stanisławem Tomczyszynem, Dyrektorem 
Departamentu PROW Arkadiuszem Dąbrowskim, Burmistrzem 

Miasta Żagań Andrzejem Katarzyńcem, Starostą Żagańskim 
Henrykiem Janowiczem oraz przedstawicielami Armii USA

Temat spotkania:
organizacja dożynek wojewódzkich w Żaganiu,
dnia 5 września br.

W spotkaniu uczestniczyła również: Małgorzata Serafin zastępca kierownika
Wydziału Przedsiębiorczości, Promocji i Turystyki w Urzędzie Miejskim
w Szprotawie.



POSIEDZENIE KOLEGIUM REGIONALNEJ IZBY 
OBRACHUNKOWEJ 
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9 sierpnia br. uczestniczyłem w posiedzeniu kolegium RIO 
w Zielonej Górze w wersji online

 NR XXXIV/260/2021 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 20 lipca 2021 r.
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla partnerskiego miasta
Gevelsberg w Niemczech.

Postępowaniem nadzorczym objęto uchwałę:

W kolegium ze strony Gminy Szprotawa uczestniczyła również Skarbnik Gminy
Magdalena Małolepsza.

Kolegium RIO stwierdziło nieważność badanej uchwały z powodu
naruszenia art. 216 ust. 2 pkt 5 i art. 220 ustawy z 27.08.2009 r.
o finansach publicznych.



WSPARCIE MAŁYCH ELEKTROWNI WODNYCH
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10 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu w wersji online                          
z przedstawicielami Ministerstwa Rolnictwa

i Rozwoju Wsi

Temat spotkania:
konsultacje nowej perspektywy PROW dotyczące wsparcia
małych elektrowni wodnych.



SPOTKANIE Z INWESTOREM
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13 sierpnia br. spotkałem się                              
z przedstawicielem firmy POLENERGIA 
potencjalnym inwestorem w sprawie 

planowanej nowej inwestycji energetycznej 
na terenie naszej gminy

W spotkaniu uczestniczył również: Piotr Wciórka kierownik Wydziału Nieruchomości,
Rolnictwa i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



OTWARCIE OGRODU SENSORYCZNEGO
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14 sierpnia br. zastępca burmistrza 
Dorota Grzeszczak  uczestniczyła                 
w uroczystym otwarciu Ogrodu 

Sensorycznego przy szprotawskim 
liceum ogólnokształcącym

Inicjatorem budowy ogrodu jest Stowarzyszenie Kulturalna
Szprotawa, które na ten cel otrzymało dofinansowanie
z programu Lubuska Odnowa Wsi.

Gratuluję ciekawego pomysłu oraz dziękuję za zaangażowanie
w realizację projektu dyrektorowi Bartoszowi Klimkowskiemu
i nauczycielom Karolowi Matuszakowi i Marcinowi Zarzecznemu.

Gratuluję ciekawego pomysłu oraz dziękuję za zaangażowanie
w realizację projektu dyrektorowi Bartoszowi Klimkowskiemu
i nauczycielom Karolowi Matuszakowi i Marcinowi Zarzecznemu.



ŚLUBOWANIE SEKRETARZA GMINY
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17 sierpnia br. powołałem na stanowisko
Sekretarza Gminy 

Panią Katarzynę Dziedzic

17 sierpnia br., w mojej obecności oraz Zastępcy Burmistrza
Doroty Grzeszczak, Sekretarz Gminy złożyła uroczyste
ślubowanie wiernej służby państwu i wspólnocie samorządowej,
a także przestrzegania porządku prawnego i sumiennego
wykonywania powierzonych zadań.



ŚLUBOWANIE ZASTĘPCY SKARBNIKA GMINY
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17 sierpnia br. powierzyłem stanowisko 
Zastępcy Skarbnika Gminy

Pani Beacie Sztojko

17 sierpnia br. w mojej obecności, Zastępcy Burmistrza Doroty
Grzeszczak oraz Skarbnika Gminy Magdaleny Małolepszej,
Zastępca Skarbnika Gminy złożyła uroczyste ślubowanie wiernej
służby państwu i wspólnocie samorządowej, a także
przestrzegania porządku prawnego i sumiennego wykonywania
powierzonych zadań.



DZIAŁANIA NA RZECZ ROZWOJU WSI 
I OCHRONY ŚRODOWISKA
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PROGRAM USUWANIA AZBESTU - KONTYNUACJA

W lipcu br. firma HUBER z Góry 
Puławskiej wykonała prace związane 

z usuwaniem azbestu na 
19 nieruchomościach 

na terenie naszej gminy

Usunięto łącznie i wywieziono 
do utylizacji: 22 tony

Koszt zadania to:
13 833 zł. 

Aktualnie przygotowywany jest wniosek do Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze 
o refundację kosztów realizacji zadania usunięcia azbestu. 



SPOTKANIE Z PRZEDSIĘBIORCĄ
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30 lipca br. spotkałem się z Thomasem Heinen
właścicielem zakładu garbarskiego w Lesznie Górnym 

W spotkaniu uczestniczyli również: Piotr Wciórka kierownik i Agnieszka Katan
inspektor Wydziału Nieruchomości, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Maciej
Boryna kierownik i Małgorzata Serafin zastępca kierownika Wydziału
Przedsiębiorczości, Promocji i Turystyki w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.

Tematy spotkania:
 zanieczyszczenie środowiska i odory związane z prowadzoną
działalnością garbarską w Lesznie Górnym,
 ustalenie działań naprawczych.



WIZJA LOKALNA
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24 sierpnia br. na godz. 10:00 
zaplanowana została

zgodnie z przedstawionym harmonogramem  
wywozu odpadów przez firmę Formid Sp. z o.o. 

kolejna wizja na terenie firmy 
przy ul. Jesionowej w Wiechlicach
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DECYZJE  ŚRODOWISKOWE

1. „Budowie stawu ziemnego na działkach nr 135 i 139 obręb
Cieciszów” dla osób prywatnych.

Wydana została 1 decyzja o środowiskowych 
uwarunkowaniach realizacji przedsięwzięć 

polegających na: 
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DECYZJE  ŚRODOWISKOWE

1. Budowie farmy fotowoltaicznej zlokalizowanej na dz. nr 153/3,
365, 366 w obrębie Dziećmiarowice, gmina Szprotawa dla
firmy PCWO ENERGY PROJEKT Sp. z o.o. z Warszawy,

2. Budowie instalacji wolnostojących paneli fotowoltaicznych
„SIECIEBORZYCE” o mocy wytwórczej do 1,0 MW wraz
z niezbędną infrastrukturą techniczną na działce o nr ewid.
194/6 obręb Siecieborzyce dla firmy Greenfield PV 5 Sp. z o.o.,
z Warszawy.

Prowadzonych jest 5 postępowań w sprawie wydania decyzji  
o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 

polegającego na:
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DECYZJE  ŚRODOWISKOWE

3. Budowie farmy fotowoltaicznej o mocy maksymalnej do 16 MW
z niezbędną infrastrukturą techniczną na dz. nr ewid. 273/1,
290/1, 299 i 302 obręb 0003 Borowina, gmina Szprotawa dla
firmy EKOPV-29 Sp. z o.o. z Zielonej Góry,

4. Budowie zespołu hal magazynowych wraz z infrastrukturą oraz
zapleczami socjalno–biurowymi na działkach geodezyjnych
nr 274/3, 274/4, 274/5, 274/6, 274/7, 274/8, 274/9, 274/10,
274/11, 274/12, 274/13, 274/14, 274/16 obręb 0007,
miejscowość Dziećmiarowice, dla firmy MODO architektura
Sp. z o.o. z Poznania.

5. Budowie i eksploatacji farmy fotowoltaicznej o mocy do 65 MW wraz
z niezbędną infrastrukturą techniczną na działkach nr ew. 11/1 i 11/2
w obrębie wsi Pasterzowice, dla firmy MITHRA II Sp. z o.o. z Krotoszyna.



OŚWIATA I SPRAWY SPOŁECZNE
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SESJA POWIATU ŻAGAŃSKIEGO

27 lipca br. w Starostwie Powiatowym w Żaganiu 
wspólnie z moją zastępczynią  Dorotą Grzeszczak 

uczestniczyliśmy w sesji Rady Powiatu Żagańskiego

Na sesji radni powiatowi podjęli uchwałę w sprawie przekazania
Gminie Szprotawa zadania Powiatu Żagańskiego prowadzenia
Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Bolesława Chrobrego
w Szprotawie wraz z Liceum Ogólnokształcącym z oddziałami
dwujęzycznymi w Szprotawie.



SPRAWY NOWEGO SZPITALA
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28 lipca br. spotkałem się
z Prezesem Nowego Szpitala 

w Szprotawie Mirosławem Sosną

Tematy spotkania:
 wspólne zamierzenia dotyczące Nowego Szpitala
w Szprotawie, w tym budowa pracowni endoskopii.

W spotkaniu uczestniczyli również: Zastępca Burmistrza Dorota Grzeszczak
i Maciej Boryna Kierownik Wydziału Przedsiębiorczości, Promocji i Turystyki
w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



PRZYSZŁOŚĆ SZPROTAWSKIEGO LICEUM
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3 sierpnia br. w Starostwie Powiatowym w Żaganiu
podpisałem umowę

ze Starostą Żagańskim Henrykiem Janowiczem, na mocy której 
od 1 września br. Liceum Ogólnokształcące w Szprotawie 

prowadzić będzie gmina Szprotawa

Przy podpisaniu umowy towarzyszyli mi: Dorota
Grzeszczak Zastępca Burmistrza, Magdalena
Małolepsza Skarbnik Gminy Szprotawa, Jerzy
Chmara i Janusz Biliński Radni Rady Miejskiej
w Szprotawie, Cecylia Brodzińska i Roman
Śliwiński Radni Rady Powiatu Żagańskiego oraz
Bartosz Klimkowski Dyrektor Zespołu Szkół
Ogólnokształcących w Szprotawie.



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY
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4 sierpnia br. na prośbę Burmistrza Miasta Żagań 
Andrzeja Katarzyńca w Urzędzie Miasta w Żaganiu
wspólnie z moją zastępczynią  Dorotą Grzeszczak 

uczestniczyliśmy w posiedzeniu połączonych komisji 
Rady Miasta Żagań 

Cel spotkania:
 przybliżenie radnym Miasta Żagań tematyki utworzenia
i prowadzenia CUW.



POŁĄCZENIE SZKÓŁ

16 sierpnia br. spotkałem się z rodzicami i nauczycielami 
Szkoły Podstawowej nr 2 w Szprotawie

Temat spotkania:
 włączenie Szkoły Podstawowej nr 2 w Szprotawie do Zespołu

Szkół Ogólnokształcących w Szprotawie.

W spotkaniu uczestniczyła również Zastępca Burmistrza Dorota Grzeszczak.



SPOTKANIE  Z DYREKTORAMI SZKÓŁ

17 sierpnia br. spotkałem się z dyrektorami
gminnych szkół

Temat spotkania:
 przygotowanie do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/2022.

W spotkaniu uczestniczyła również Zastępca Burmistrza Dorota Grzeszczak.



SPRAWY OBYWATELSKIE
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SPOTKANIE W OSP
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25 lipca br. uczestniczyłem w  spotkaniu 
sprawozdawczo-wyborczym Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Dzikowicach. 

W spotkaniu uczestniczyła również insp. Marta Wojtkowiak z Wydziału
Administracyjno-Organizacyjnego w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



SPOTKANIE Z KS. RYSZARDEM WALNEREM 
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Cel spotkania:
 pożegnanie księdza Ryszarda Walnera w związku

z połączeniem i objęciem parafii pw. św. Andrzeja Apostoła
w Szprotawie przez ks. kanonika Ryszarda Grabarskiego
proboszcza parafii pw. Wniebowzięcia NMP w Szprotawie.

28 lipca br. spotkałem się z księdzem Ryszardem Walnerem, 
byłym proboszczem parafii pw. św. Andrzeja Apostoła 

w Szprotawie 



SPOTKANIE Z KS. KANONIKIEM
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Tematy spotkania:
 omówienie zagadnień w związku z przejęciem parafii

pw. św. Andrzeja Apostoła w Szprotawie,
 skomunalizowanie cmentarza w dzielnicy Sowiny

w Szprotawie.

30 lipca br. spotkałem się z księdzem kanonikiem 
Ryszardem Grabarskim, proboszczem parafii              

pw. Wniebowzięcia NMP w Szprotawie 

W spotkaniu uczestniczyli również: Arkadiusz Zarzecki i Paweł Chramęga inspektorzy
Wydziału Nieruchomości, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim
w Szprotawie.



NARODOWY SPIS POWSZECHNY LUDNOŚCI 
I MIESZKAŃ 2021 
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17 sierpnia br. spotkałem się                                          
z Dyrektorem Urzędu Statystycznego                

w Zielonej Górze Romanem Fedakiem
(Zastępcą Wojewódzkiego Komisarza 

Spisowego)

Temat rozmowy:
 podsumowanie działań popularyzujących Narodowy Spis

Powszechny Ludności i Mieszkań 2021 zrealizowanych
w pierwszej połowie spisu przez Gminne Biuro Spisowe.



POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE/ 
ZAPYTANIA OFERTOWE

42



POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE
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28 lipca br. ponownie unieważniłem postępowanie przetargowe na 
zadanie pn.:

„Remont pokrycia dachu wraz z wymianą i wzmocnieniem 
elementów konstrukcji więźby dachowej budynku Ratusza 

Miejskiego w Szprotawie - ETAP III połać północna”

Powód unieważnienia:
cena najkorzystniejszej oferty przewyższa kwotę, którą
zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie
zamówienia.



POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE
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3 sierpnia br. rozstrzygnięte zostało postępowanie przetargowe na 
zadanie pn.:

„Kompleksowa poprawa dostępności osób niepełnosprawnych do 
obiektów szkół podstawowych w Gminie Szprotawa”

oraz „Dostępna Szkoła –innowacyjne rozwiązania w kreowaniu 
przyjaznej przestrzeni edukacyjnej z uwzględnieniem potrzeb uczniów 

oraz otoczenia”

Jako spełniająca kryteria oceny została wybrana oferta firmy:
Została złożona 1 oferta

Cena ofertowa brutto: Część I zamówienia - 201 628,00 zł
Część II zamówienia - 165 028,88 zł
Część III zamówienia - 323 889,57 zł

ZISICO Sp. z o. o. ze Szprotawy



POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE
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3 sierpnia br. rozstrzygnięte zostało postępowanie przetargowe na 
zadanie pn.:

„Opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej 
termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Wiechlicach oraz Szkoły 

Podstawowej w Lesznie Górnym w gminie Szprotawa”

Jako spełniająca kryteria oceny została wybrana oferta firmy:
Została złożona 1 oferta

Cena ofertowa brutto:
147 600,00 zł

RADMAKAR ze Szprotawy



POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE
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10 sierpnia br. ogłosiłem postępowanie przetargowe na zadanie pn.:

„Dostawa energii elektrycznej dla potrzeb Gminy Szprotawa 
i jej jednostek organizacyjnych”

Termin składania ofert 
23.08.2021 r. do 12:00



POSTĘPOWANIA PRZETARGOWE
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18 sierpnia br. minął termin składania ofert na zadanie pn.:

„Dostawa dwóch średnich i dwóch lekkich samochodów 
ratowniczo-gaśniczych dla gminy Szprotawa”

Zostały złożone 4 oferty

Trwają prace komisji.
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KOMUNIKATY



ZAPRASZAM NA SZCZEPIENIA PRZECIWKO 
COVID-19
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W najbliższy poniedziałek, 
23 sierpnia, od 10:00 do 14:00, 

przed wejściem głównym do 
Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

ustawiony zostanie punkt 
szczepień przeciwko COVID-19

Dostępne będą preparaty:
Pfizer (szczepienie dwudawkowe) – dla osób powyżej 17 roku życia,
Johnson&Johnson (szczepienie jednodawkowe) – dla osób powyżej

18 roku życia.

Ze szczepienia będzie mogła skorzystać każda chętna osoba 
powyżej 17 roku życia. 



SPRAWA SĄDOWA
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Sąd Rejonowy w Żaganiu zawiadomił 
naszego pełnomocnika Kancelarię 

Radców Prawnych Daćków i Chwastyk
o posiedzeniu Sądu 

w dniu 27 września br. 
w sprawie Gminy Szprotawa przeciwko 
byłej Pełniącej Obowiązki Burmistrza  
o zawezwanie do próby ugodowej



ZAPROSZENIE NA ZLOT MOTOCYKLOWY
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Klub motocyklowy "Moto Szprotawa" 
zaprasza wszystkich pasjonatów 
motocykli oraz dobrej muzyki na 

VII Zlot Motocyklowy, 
27-29 sierpnia br. 
Błonia Szprotawskie



ŚWIĘTO UMANIA
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W dniach 30 września - 3 października br. odbędą się 
Dni Umania, podczas których Szprotawę reprezentować będzie 

delegacja.



BIEG DZIADOSZAN
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XXX jubileuszowa edycja 
Biegu Dziadoszan zaplanowana na 

9 października br. odbędzie się ulicami 
Szprotawy

Tegoroczna edycja podzielona została na dwie części:
 pierwsza z nich to trasa przygotowana tradycyjnie dla dzieci

i młodzieży, czyli jubileuszowy „XXX Bieg Dziadoszan”,
 druga to biegi dla dorosłych. Wspólnie ze Szprotawskim Klubem

Biegowym „Szprotawo Biegaj” przygotowaliśmy „Szprotawską 10”,
czyli 10-cio kilometrowy odcinek specjalny.

Szczegóły znajdują się na stronie www.szprotawa.pl



DZIĘKUJĘ PAŃSTWU 
ZA UWAGĘ
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Burmistrz Szprotawy
Mirosław Gąsik

SZPROTAWA, 20 sierpnia 2021 r.


